

İstanbul, 15.Temmuz.2016

Sirküler Tarihi : 15.07.2016
Sirküler No : 2016 / 037

Konu : 01.07.2016 -31.12.2016 Tarihleri arasında Geçerli Yeni Kıdem Tazminatı Tavanı 4.297,21 TL Olarak Belirlendi

23.08.2015 tarih, 29454 sayılı Resmi Gazete 'de yayımlanan Kamu Görevlilerinin Geneline ve Hizmet Kollarına Yönelik Mali ve Sosyal Haklara İlişkin 2016 ve 2017 yıllarını kapsayan 3. dönem toplu sözleşme ile kamu görevlilerinin aylıklarının hesaplanmasında kullanılacak aylık ve taban aylık katsayıları belirlenmiştir. Toplu sözleşmede 2016 yılının ilk 6 aylık dönemi için artış oranı % 6, ikinci 6 aylık dönemi için % 5 olarak öngörülmüştür.

Buna göre 2016 yılının ilk 6 aylık dönemi için geçerli olan katsayılar Toplu Sözleşme uyarınca % 5 oranında artırılmak suretiyle, **01.07.2016 - 31.12.2016** döneminde uygulanacak aylık katsayısı 0,093259 ve taban aylık katsayısı da **1,4598** olarak hesaplanmıştır.

Bu katsayılar kullanılarak Gelir Vergisi'nden istisna kıdem tazminatı tavanı **01.07.2016 - 31.12.2016** dönemi için **4.297,21 TL** olarak belirlenmiştir.

Bilgilerinizi rica ederiz,

SAYGILARIMIZLA,

Anıl Yeminli Mali Müşavirlik ve Bağımsız Denetim A.Ş.